

滙港資訊屢獲殊榮 冀續以創新態度與業界打造雙贏環境 Infocast - Award-Winning Commitment to Innovation



2015 HKICTA
「最佳商業方案(產品)銀獎」及
「最佳商業方案(產品)最具創意雲端獎」

滙港資訊有限公司 (Infocast) 最近榮獲多個本港商界及金融界的獎項，總裁何詠思於23日祝捷酒會上，感謝各界支持，強調滙港資訊將繼續以創新及務實的態度，為客戶及業界打造雙贏的環境。

滙港資訊一直致力為本港金融業提供金融資訊及交易服務的解決方案，旗下「雙子星」一站式B2B雲端證券交易平台最近榮獲本年度「香港資訊及通訊科技獎」中的「最佳商業方案(產品)銀獎」，及「最佳商業方案(產品)最具創意雲端獎」，有關獎項由政府資訊科技總監辦公室策動，並由10個業界組織及專業團體共同舉辦，是本港資訊科技界認受性最高的獎項之一，是次獎項特別認可它的創意、功能和服務質素。

另外，滙港資訊於4月22日亦榮獲由國際著名商業雜誌 Mediazone Group 頒發之「2015香港最有價值企業最佳價值服務大獎」。

「雙子星」其中一個特點是創新的「中介證券商交易解決方案」，使券商能通過「駁腳行」連接到境外證券交易所，在無需任何資金前設的情況下，通過雲端技術，讓券商及「駁腳行」的訂單管理系統置於同一雲端平台內，有助提高下單效率及降低券商營運成本，同時該方案已支援流動裝置，協助投資者以更方便的模式進行交易。國泰君安國際控股有限公司便是滙港資訊於「中介證券商交易解決方案」的重要客戶之一。



滙港資訊員工一同慶祝公司獲獎



2015 Mediazone
「香港最有價值企業 最佳價值服務大獎」



滙港資訊最近榮获奖项：

「最佳商業方案（產品）」銀獎及

「最佳商業方案（產品）最具創意雲端」大獎

Infocast Limited, winner of:-

Best Business Solution (Product) – Silver Award; and

Best Business Solution (Product) – The Most Innovative Cloud Award

Infocast - Award-Winning Commitment to Innovation

On 23rd April 2015, Infocast held a cocktail party to celebrate Infocast receiving several prestigious industry awards. Host and Infocast's President Ms. Cecily Ho thanked the honored guests and emphasized that Infocast would continue in its commitment to delivering innovative technology and valued services to clients.

Infocast's commitment to providing the best financial information services and trading platforms is exemplified by Infocast's two award wins at the Hong Kong Information and Communications Technology Awards 2015 (HKICTA). On 10th April 2015, Infocast InvesTrade, an all-in-one B2B cloud-enabled trading solution, won the HKICTA Best Business Solution (Product) – Silver Award and the HKICTA Best Business Solution (Product) – The Most Innovative Cloud Award.

The HKICTA is one of the most prestigious awards for technology companies in Hong Kong displaying exceptional innovation, creativity, quality and value.

In addition on 22nd April 2015 Infocast's enterprise solutions team was awarded the Mediazone – Hong Kong's Most Valuable Services Award 2015 for its outstanding service quality.

The "Agent Solution" is a unique feature of InvesTrade that allows brokers to conduct multi-market trading with zero capital investment. This is achieved with a unified cloud platform whereby the underlying-broker can directly send orders to an agent-broker, and the agent-broker executes the order on the underlying broker's behalf. The InvesTrade Agent Solution pairs an innovative multi-market business model with leading cloud technology to significantly reduce costs and improve efficiency.

Notably Guotai Junan International became one of the first InvesTrade agents by providing access to the Shanghai-Hong Kong Stock Connect market. InvesTrade also supports mobile devices for trading anytime, anywhere.